
Zápis č. 1

z jednání Výboru pro regionální rozvoj

ze dne 4. 3. 2009

Přítomni: Nepřítomni:

MUDr. Jirka Chalánková Omluveni:

Miloslav Číhal Ing. Jaromír Czmero

Ing. Miroslav Kapoun Mgr. Eduard Kavala

Ing. Josef Kopečný Ing. Petr Krill

Ing. Jiří Krátký Ing. Martin Kučera

Mgr. Zdeněk Lakomý Mgr. Josef Kulíšek

Ing. Pavel Martínek Hosté:

RSDr. Josef Nekl Ing. Marta Novotná

Ing. Jitka Palková Ing. Roman Melo

Ing. Marek Pazdera Ing. Olga Jedličková

Ing. Marek Podlaha Dr. Jiří Juránek

Ing. Jaromír Řezáč

Pavel Stejskal

Ing. Miroslav Študent Garant za Radu Olomouckého kraje

Josef Švec Ing. Pavel Horák

PhDr. Jan Závěšický 

Program:
1. Zahájení činnosti Výboru – Jednací řád, Jmenovací dekrety, dotazníky, představení

členů Výboru

2. Vyhodnocení plnění PRÚOOK, prezentace Ing. Marta Novotná

3. Energetika Olomouckého kraje, prezentace Ing. Roman Melo

4. Podpora podnikání a hospodářského rozvoje v Olomouckém kraji,  prezentace Ing.
Olga Jedličková

5. Různé
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6. Zahájení činnosti komise – Jednací řád, jmenovací dekrety, dotazníky

Ing.  Pavel  Horák,  náměstek  hejtmana,  přivítal  nové  členy  Výboru  pro  regionální  rozvoj,
poblahopřál  jim ke jmenování  a  představil  předsedkyni  výboru  MUDr.  Jitku  Chalánkovou
a tajemnici  Výboru  Ing.  Michaelu  Pruknerovou.  Upozornil,  že  existence  Výboru  není  ze
zákona povinná, má však v našem kraji dlouhou tradici. Ukazuje se totiž jeho nezastupitelný
význam v rozvoji  regionu  a to  zejména kvůli  vysoké  odbornosti  všech jeho členů.   Dále
náměstek Horák vysvětlil úlohu Výboru jako poradního orgánu zastupitelstva Olomouckého
kraje.  O  činnosti  Výboru  bude  také  MUDr.  Jitka  Chalánková  zastupitelstvo  pravidelně
informovat. 

Dále  náměstek  Ing.  Horák  s předsedkyní  výboru  MUDr.  Chalánkovou  předal  všem
přítomným členům Výboru jmenovací dekrety a vyzval je, aby se v krátkosti představili. 

Poté  se  slova  ujala  tajemnice  Výboru  Ing.  Michaela  Pruknerová  a  seznámila  členy  se
systémem  odměňování.  Upozornila  na  nutnost  vyplnění  dotazníku  z kanceláře  hejtmana
kvůli osobním údajům a  dotazníku z kanceláře ředitele kvůli případným odměnám za práci
ve Výboru.  

Po projednání provozních záležitostí se členům Výboru představila předsedkyně MUDr. Jitka
Chalánková. Vysvětlila svůj zájem o problematiku regionálního rozvoje působením ve funkci
náměstkyně hejtmana v minulém volebním období, kdy měla na starosti sociální věci, životní
prostředí,  venkov a zemědělství.  Své zkušenosti  by ráda zúročila právě prací pro Výbor.
Upozornila,  že  si  za  dobu  svého  působení  všimla  nedostatečné  komunikace  mezi
jednotlivými resorty. Ty se mnohdy zabývají obdobnými problémy a mohly by si vzájemně
pomoci  s jejich  řešením.  S touto  problematikou  by  podle  předsedkyně  mohl  významně
pomoci strategický dokument Program rozvoje územního obvodu Olomouckého (PRÚOOK),
který bude druhým bodem zasedání Výboru. Předsedkyně Chalánková dále upozornila na
klíčovou  úlohu  dobré  systémové  analýzy  pro  koncepční  rozdělení  veřejných  finančních
prostředků. Závěrem své řeči vyjádřila přesvědčení, že zejména v době krize jsou následující
body programu, energetika a rozvoj podnikání v regionu, obzvláště důležité.  

7. Vyhodnocení plnění PRÚOOK, prezentace Ing. Marta Novotná

Ing. Marta Novotná seznámila přítomné s vyhodnocením plnění Programu rozvoje územního
obvodu Olomouckého kraje. Ve své prezentaci vysvětlila členům výboru, co je to PRÚOOK,
hlavní priority, vyhodnocení plnění cílů za rok 2008 a práce na PRÚOOK v letošním roce. 

Dotazy: Ing. Jiří Krátký upozornil na skutečnost, že dle údajů Českého statistického úřadu je
Olomoucký  kraj  z hospodářského  hlediska  jedním  z nejslabších  v republice.  Vyjádřil
přesvědčení, že tato skutečnost měla v prezentaci zaznít, stejně jako návrhy, jak tuto situaci
řešit. 

Odpověděl Ing. Horák a potvrdil, že o této skutečnosti s Ing. Krátkým již hovořil. Upozornil,
že během osmi let se Olomouckému kraji podařilo posunout se z posledního, 14. místa na
předposlední 13. místo, a to zejména v ukazateli hrubý domácí produkt a průměrná mzda
v regionu. Tato problematika je však podle něj řešitelná až v delším časovém horizontu a
především  z národní  úrovně,  jelikož  krajské  samosprávy  nemají  přímé  nástroje  podpory
podnikání, zaměstnanosti, investičních pobídek, daní a např. odpisů.  Náměstek Horák dále
dodal, že mnohé ukazatele jsou pro kraj naopak mimořádně příznivé. Za všechny jmenoval
například příjem investic do kraje na obyvatele, kdy byl náš region v rámci republiky čtvrtý
nejlepší. 

Za  konkrétní  informace  poděkovala  náměstkovi  předsedkyně  MUDr.  Chalánková
a upozornila  členy  výboru  na  finanční  prostředky  z Regionálního  operačního  programu
Střední  Morava.  Díky nim má kraj  v současné době k dispozici  do roku 2013 přes devět
miliard korun. Klíčovou úlohou Výboru podle ní je zamyslet se na tím, které priority bude
nutné v následujících dvou letech posílit. 

Hlasování:
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Pro: 16 členů Výboru

Proti: Nikdo

Zdržel se: Nikdo

Přehled pěti hlavních priorit PRÚOOKu si vyžádal zaslat na e-mail člen výboru, Ing. Marek
Podlaha. Ing. Marta Novotná upozornila, že tyto priority naleznou zájemci na internetových
stránkách kraje www.kr-olomoucky.cz pod složkou regionální rozvoj. Viz níže uvedený odkaz

http://www.kr-
olomoucky.cz/OlomouckyKraj/Regionální+rozvoj/Program+rozvoje+územního+obvodu+OK/P
RÚOOK_CZ.htm?lang=CZ

8. Energetika Olomouckého kraje, prezentace Ing. Roman Melo

Ing. Roman Melo představil členům výboru legislativní normy a koncepční materiály, které
jsou pro oblast energetiky určující. Ve své prezentaci upozornil, že energetika ovlivňuje kraj
ekonomicky, sociálně a významně se podílí i na kvalitě životního prostředí. 

Dotazy:  Ing.  Marek  Podlaha  se  zeptal  na  podrobnosti  týkající  se  nákupu  elektřiny  pro
příspěvkové organizace. Konkrétně se zajímal, proč Kraj v této záležitosti pouze doporučuje
nejvhodnějšího  dodavatele.  Náměstek  Horák  vysvětlil,  že  příspěvková  organizace  je
samostatný právní subjekt s vlastním rozhodováním. V zájmu nejnižších nákladů na nákup
energie však ve většině případů akceptuje doporučení zřizovatele. Ing. Pruknerová doplnila,
že díky doporučením kraje se jen za první  rok podařilo  uspořit  na energiích dva miliony
korun. Ing. Horák se závěrem obrátil na Ing. Mela s výzvou, aby do příštího jednání Rady
Olomouckého kraje  zapracoval  do materiálu  předkládaného  Radě,  zda  je  možné  změnit
doporučení kraje příspěvkovým organizacím na nařízení. 

Dále se Ing. Marek Podlaha zeptal, proč se některé programy Územní energetické koncepce
realizují  pouze na budovách v majetku kraje a jeho příspěvkových organizací.  Ing. Horák
vysvětlil, že např.průkazy energetických náročností a audity kraj řeší jen u budov v majetku
kraje  a u příspěvkových  organizací.  Naopak  Program  výchovy,  osvěty  a  vzdělávání  má
působnost na celém území Olomouckého kraje.  

Ing.  Pavel  Martínek  vznesl  námitku,  že  z hlediska  energetické  krize  měla  být  Územní
energetická koncepce zpracovnána ze širšího pohledu. Zajímalo ho, jestli  například náhlý
výpadek elektřiny řeší nějaká krizová směrnice. Jako příklad uvedl chybějící trafostanice na
obcích. Podle Ing. Pruknerové řeší Územní energerická koncepce spíše globální problémy
regionu. Podrobnostmi typu „trafostanice“ se zabývají spíše plány obcí. Dále Ing. Pruknerová
doplnila, že akční plán Územní energetické koncepce (s platností vždy 5 let) bude potřeba
aktualizovat.  Právě  členové  výboru  mohou  ovlivnit,  které  oblasti  budou  v aktualizaci
koncepce  prioritně  řešeny.   Ing.  Marta  Novotná  členy  výboru  upozornila,  že  Územní
energetickou  koncepci  naleznou  na  webových  stránkách  kraje  www.kr-
olomoucky.cz/energetika.

Ing. Miroslav Kapoun se zajímal o to, jakým způsobem se vyčíslují energetické úspory a zda
jsou do nich promítnuty všechny náklady,  včetně režijních (plat  krajského úředníka atd.).
Ing.  Pruknerová  odpověděla,  že  tuto  problematiku  řešil  v loňském  roce  Kontrolní  výbor
zastupitelstva Olomouckého kraje.  Všechny náklady byly  tehdy podrobně vyčísleny.  Dále
Ing. Pruknerová připomněla, že mnohé z povinností kraje jsou dány přímo zákonem v rámci
přenesené působnosti kraje, včetně zřízení místa krajského energetika. Ten dále vykonává
samosprávné činnosti dle rozhodnutí orgánů kraje, mezi něž např. snaha o nákup levnější
elektřiny patří. 

Ing. Jaromír Řezáč se zajímal o náklady na studie zpracované externími firmami. Celkové
roční  náklady na všechny studie  jsou podle  Ing.  Pavla  Horáka okolo  2 000 000 Kč.  Ing.
Pruknerová doplnila, že nejvyšší částka byla vynaložena na vypracování auditů a průkazů
energetické náročnosti budov. Jejich vypracování je však ze zákona povinné. Dále tajemnice
poznamenala, že podrobné vyhodnocení lze členům výboru předložit na některém z příštích
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zasedání výboru. 

Hlasování:

Pro: 15 členů Výboru

Proti: 1 člen Výboru

Zdržel se: Nikdo

 

9. Podpora  podnikání  a  hospodářského  rozvoje  -  plán  činnosti  na  rok  2009,
prezentace Ing. Olga Jedličková

Ing. Olga Jedličková seznámila přítomné s širokým spektrem činností, kterými kraj podporuje
podnikání  a  hospodářský  rozvoj  regionu.  Představila  Databázi  nemovitostí,  ve  které  kraj
nabízí  podnikatelům průmyslové  nemovitosti  vhodné  k podnikání  nebo  soutěž  Podnikatel
roku,  v jejímž  regionálním  kole  kraj  oceňuje  úspěchy  místních  živnostníků.  Dále  nabídla
přehled  veletrhů,  na  kterých  kraj  získává  cenné  kontakty  a  zkušenosti.  Zmínila  se
i o úspěšné spolupráci s Univerzitou Palackého a jejím podnikatelským inkubátorem, který
pomáhá nastartovat úspěšné podnikání mladým inovativním firmám v regionu.  

Při  prezentaci  veletrhů,  kterých se kraj  zúčastňuje  doplnil  Ing.  Horák,  že  představované
veletrhy  byly  z hlediska  poměru  výnosů  k vynaloženým  nákladům  vyhodnoceny  jako
nejvýhodnější. 

Ing.  Jaromír  Řezáč  se  zeptal  na  koncepci  zemědělství  a  potravinářství.  Ta  byla  podle
předsedkyně MUDr. Jitky Chalánkové schválena v roce 2005. Mimořádně úspěšná je podle
MUDr.  Chalánkové  soutěž  Výrobek  Olomouckého  kraje,  který  se  prezentuje  na  veletrhu
Salima v Brně a každý druhý rok také v Přerově.

Na pravidla  spolupráce s Bruselským zastoupením se zeptal  člen  výboru  Pavel  Stejskal.
Zajímalo ho, zda takto aktivita spadá pod odbor strategického rozvoje, nebo pod kancelář
hejtmana. Jak odpověděla Ing. Pruknerová, spolupráci s Bruselským zastoupením řeší oba
odbory. Dále tajemnice výboru uvedla, že tato široká problematika bude tématem příštího
jednání výboru. Podněty členů Výboru jsou vítány zejména proto, že příští rok končí smlouva
s Bruselským zastoupením a bude potřeba nastavit nová pravidla.

Dále si vzal slovo Ing. Miroslav Študent. Ten vyjádřil názor, že podnikatelské mise, které mají
za úkol navazování kontaktů v zahraničí, mají smysl pouze pro začínající podnikatele, ti na
trhu etablovaní již mají potřebné obchodní vztahy navázány. Dále pan Študent upozornil na
mimořádně nízké členství v krajských hospodářských komorách. Jako příklad uvedl pražskou
hospodářskou komoru,  kdy je  členem pouze jeden podnikatel  a  to předseda.  Ing.  Horák
přitakal s tím, že problém tkví v absolutní dobrovolnosti členství. 

MUDr.  Chalánková  upozornila  členy  Výboru  na  další  způsob  podpory  podnikatelů  a  to
v rámci  činností  Místních  akčních  skupin  (MAS)  a  navrhla  tuto  problematiku  jako  jedno
z možných témat na příští setkání Výboru. 

Ing. Jitka  Palková  se  vrátila  k problematice  činnosti  klastrů,  zmíněné  v prezentaci,
a upozornila na neaktivitu klastru Výrobců přípojných vozidel a nástaveb, který je v současné
době  v likvidaci.  Ing.  Jedličková  souhlasila,  že  činnost  klastru  byla  utlumena,  právnická
osoba však stále  existuje.  Dále  Ing.  Jedličková  dodala,  že  se připravuje  zřízení  nového
klastru zaměřeného na biotechnologii. 

Hlasování:

Pro: 15 členů Výboru

Proti: Nikdo

Zdržel se: 1 člen Výboru 
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10. Různé

Závěrem informoval Ing. Horák o problematice větrných elektráren, která byla předložena
Zastupitelstvu  Olomouckého  kraje.  Vzhledem  k potřebě  této  studie  pro  rozhodování
o umísťování staveb v území budou členové výboru s tímto tématem podrobněji obeznámeni
na některém z příštích setkání. Dále informoval o problematice projektu Letiště Přerov, který
je projednáván v Radě Olomouckého kraje.  V neposlední  řadě upozornil  na nový projekt
Podpora  rozvoje  Olomouckého  kraje  a  novou  aktivitu  v projektu.  Bude  se  jednat  o  tzv.
servisního  pracovníka,  jehož  hlavní  pracovní  náplní  bude  pomoc  obcím  při  přípravě
a realizaci projektů podaných do Regionálního operačního programu Střední Morava.

Hlasování o termínu příštího jednání Výboru pro regionální rozvoj:

Termín 6. 4. 2009 pondělí

Pro: 9 členů Výboru

Proti: 7 členů Výboru

Zdržel se: nikdo 

Termín 15. 4. 2009 středa

Pro: 3 členů Výboru

Proti: 13 členů Výboru

Zdržel se: nikdo 

Další jednání Výboru se uskuteční dne 6. 4. 2009.

V Olomouci dne 4. 3. 2009

……………………………….
MUDr. Jitka Chalánková

Předsedkyně výboru
Přílohy: 
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	Hlasování:
	Pro: 16 členů Výboru
	Proti: Nikdo
	Zdržel se: Nikdo
	Přehled pěti hlavních priorit PRÚOOKu si vyžádal zaslat na e-mail člen výboru, Ing. Marek Podlaha. Ing. Marta Novotná upozornila, že tyto priority naleznou zájemci na internetových stránkách kraje www.kr-olomoucky.cz pod složkou regionální rozvoj. Viz níže uvedený odkaz
	http://www.kr-olomoucky.cz/OlomouckyKraj/Regionální+rozvoj/Program+rozvoje+územního+obvodu+OK/PRÚOOK_CZ.htm?lang=CZ
	8. Energetika Olomouckého kraje, prezentace Ing. Roman Melo
	Ing. Roman Melo představil členům výboru legislativní normy a koncepční materiály, které jsou pro oblast energetiky určující. Ve své prezentaci upozornil, že energetika ovlivňuje kraj ekonomicky, sociálně a významně se podílí i na kvalitě životního prostředí.
	Dotazy: Ing. Marek Podlaha se zeptal na podrobnosti týkající se nákupu elektřiny pro příspěvkové organizace. Konkrétně se zajímal, proč Kraj v této záležitosti pouze doporučuje nejvhodnějšího dodavatele. Náměstek Horák vysvětlil, že příspěvková organizace je samostatný právní subjekt s vlastním rozhodováním. V zájmu nejnižších nákladů na nákup energie však ve většině případů akceptuje doporučení zřizovatele. Ing. Pruknerová doplnila, že díky doporučením kraje se jen za první rok podařilo uspořit na energiích dva miliony korun. Ing. Horák se závěrem obrátil na Ing. Mela s výzvou, aby do příštího jednání Rady Olomouckého kraje zapracoval do materiálu předkládaného Radě, zda je možné změnit doporučení kraje příspěvkovým organizacím na nařízení.
	Dále se Ing. Marek Podlaha zeptal, proč se některé programy Územní energetické koncepce realizují pouze na budovách v majetku kraje a jeho příspěvkových organizací. Ing. Horák vysvětlil, že např.průkazy energetických náročností a audity kraj řeší jen u budov v majetku kraje a u příspěvkových organizací. Naopak Program výchovy, osvěty a vzdělávání má působnost na celém území Olomouckého kraje.
	Ing. Pavel Martínek vznesl námitku, že z hlediska energetické krize měla být Územní energetická koncepce zpracovnána ze širšího pohledu. Zajímalo ho, jestli například náhlý výpadek elektřiny řeší nějaká krizová směrnice. Jako příklad uvedl chybějící trafostanice na obcích. Podle Ing. Pruknerové řeší Územní energerická koncepce spíše globální problémy regionu. Podrobnostmi typu „trafostanice“ se zabývají spíše plány obcí. Dále Ing. Pruknerová doplnila, že akční plán Územní energetické koncepce (s platností vždy 5 let) bude potřeba aktualizovat. Právě členové výboru mohou ovlivnit, které oblasti budou v aktualizaci koncepce prioritně řešeny. Ing. Marta Novotná členy výboru upozornila, že Územní energetickou koncepci naleznou na webových stránkách kraje www.kr-olomoucky.cz/energetika.
	Ing. Miroslav Kapoun se zajímal o to, jakým způsobem se vyčíslují energetické úspory a zda jsou do nich promítnuty všechny náklady, včetně režijních (plat krajského úředníka atd.). Ing. Pruknerová odpověděla, že tuto problematiku řešil v loňském roce Kontrolní výbor zastupitelstva Olomouckého kraje. Všechny náklady byly tehdy podrobně vyčísleny. Dále Ing. Pruknerová připomněla, že mnohé z povinností kraje jsou dány přímo zákonem v rámci přenesené působnosti kraje, včetně zřízení místa krajského energetika. Ten dále vykonává samosprávné činnosti dle rozhodnutí orgánů kraje, mezi něž např. snaha o nákup levnější elektřiny patří.
	Ing. Jaromír Řezáč se zajímal o náklady na studie zpracované externími firmami. Celkové roční náklady na všechny studie jsou podle Ing. Pavla Horáka okolo 2 000 000 Kč. Ing. Pruknerová doplnila, že nejvyšší částka byla vynaložena na vypracování auditů a průkazů energetické náročnosti budov. Jejich vypracování je však ze zákona povinné. Dále tajemnice poznamenala, že podrobné vyhodnocení lze členům výboru předložit na některém z příštích zasedání výboru.
	Hlasování:
	Pro: 15 členů Výboru
	Proti: 1 člen Výboru
	Zdržel se: Nikdo
	
	9. Podpora podnikání a hospodářského rozvoje - plán činnosti na rok 2009, prezentace Ing. Olga Jedličková
	Ing. Olga Jedličková seznámila přítomné s širokým spektrem činností, kterými kraj podporuje podnikání a hospodářský rozvoj regionu. Představila Databázi nemovitostí, ve které kraj nabízí podnikatelům průmyslové nemovitosti vhodné k podnikání nebo soutěž Podnikatel roku, v jejímž regionálním kole kraj oceňuje úspěchy místních živnostníků. Dále nabídla přehled veletrhů, na kterých kraj získává cenné kontakty a zkušenosti. Zmínila se i o úspěšné spolupráci s Univerzitou Palackého a jejím podnikatelským inkubátorem, který pomáhá nastartovat úspěšné podnikání mladým inovativním firmám v regionu.
	Při prezentaci veletrhů, kterých se kraj zúčastňuje doplnil Ing. Horák, že představované veletrhy byly z hlediska poměru výnosů k vynaloženým nákladům vyhodnoceny jako nejvýhodnější.
	Ing. Jaromír Řezáč se zeptal na koncepci zemědělství a potravinářství. Ta byla podle předsedkyně MUDr. Jitky Chalánkové schválena v roce 2005. Mimořádně úspěšná je podle MUDr. Chalánkové soutěž Výrobek Olomouckého kraje, který se prezentuje na veletrhu Salima v Brně a každý druhý rok také v Přerově.
	Na pravidla spolupráce s Bruselským zastoupením se zeptal člen výboru Pavel Stejskal. Zajímalo ho, zda takto aktivita spadá pod odbor strategického rozvoje, nebo pod kancelář hejtmana. Jak odpověděla Ing. Pruknerová, spolupráci s Bruselským zastoupením řeší oba odbory. Dále tajemnice výboru uvedla, že tato široká problematika bude tématem příštího jednání výboru. Podněty členů Výboru jsou vítány zejména proto, že příští rok končí smlouva s Bruselským zastoupením a bude potřeba nastavit nová pravidla.
	Dále si vzal slovo Ing. Miroslav Študent. Ten vyjádřil názor, že podnikatelské mise, které mají za úkol navazování kontaktů v zahraničí, mají smysl pouze pro začínající podnikatele, ti na trhu etablovaní již mají potřebné obchodní vztahy navázány. Dále pan Študent upozornil na mimořádně nízké členství v krajských hospodářských komorách. Jako příklad uvedl pražskou hospodářskou komoru, kdy je členem pouze jeden podnikatel a to předseda. Ing. Horák přitakal s tím, že problém tkví v absolutní dobrovolnosti členství.
	MUDr. Chalánková upozornila členy Výboru na další způsob podpory podnikatelů a to v rámci činností Místních akčních skupin (MAS) a navrhla tuto problematiku jako jedno z možných témat na příští setkání Výboru.
	Ing. Jitka Palková se vrátila k problematice činnosti klastrů, zmíněné v prezentaci, a upozornila na neaktivitu klastru Výrobců přípojných vozidel a nástaveb, který je v současné době v likvidaci. Ing. Jedličková souhlasila, že činnost klastru byla utlumena, právnická osoba však stále existuje. Dále Ing. Jedličková dodala, že se připravuje zřízení nového klastru zaměřeného na biotechnologii.
	Hlasování:
	Pro: 15 členů Výboru
	Proti: Nikdo
	Zdržel se: 1 člen Výboru
	
	10. Různé
	Závěrem informoval Ing. Horák o problematice větrných elektráren, která byla předložena Zastupitelstvu Olomouckého kraje. Vzhledem k potřebě této studie pro rozhodování o umísťování staveb v území budou členové výboru s tímto tématem podrobněji obeznámeni na některém z příštích setkání. Dále informoval o problematice projektu Letiště Přerov, který je projednáván v Radě Olomouckého kraje. V neposlední řadě upozornil na nový projekt Podpora rozvoje Olomouckého kraje a novou aktivitu v projektu. Bude se jednat o tzv. servisního pracovníka, jehož hlavní pracovní náplní bude pomoc obcím při přípravě a realizaci projektů podaných do Regionálního operačního programu Střední Morava.
	Hlasování o termínu příštího jednání Výboru pro regionální rozvoj:
	Termín 6. 4. 2009 pondělí
	Pro: 9 členů Výboru
	Proti: 7 členů Výboru
	Zdržel se: nikdo
	Termín 15. 4. 2009 středa
	Pro: 3 členů Výboru
	Proti: 13 členů Výboru
	Zdržel se: nikdo
	Další jednání Výboru se uskuteční dne 6. 4. 2009.

